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Van de redactie  

Welko m in de tw eede Van Huis Uit  van 201 5!   
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Namens de redactie hartelijk dank voor de kopij voor deze zeer goed 

gevul de uitgave . Evenals de vorige kee r hebb en ti en huisomroepen een of 

meer bijdrage (n)  ingestuurd , waarvoor  hartelijk dank!  

Jullie  omroep ook in VH U? Stuur dan jullie  bijdrage (n)  naar ons mailadres 

vhu@vhn.nl  en deze wordt dan in de volgende uitgave geplaatst. Deze 

uitgave zal medio september  verspreid worden. Inzenden van kopij   

uiterlijk zaterdag 2 9  augustus  a.s.   

Veel leesplezier gewenst!  

H@rry Pater , hoofdredacteur Van Huis Uit , 2 3 me i 2015.  

Bericht v an de v oorzitter  

 

 
Op zaterdag 25 april hebben we in Bennekom weer onze jaarlijkse ALV 

gehouden. De opkomst was goed. Bij aanvang van de vergadering moest 
ik helaas mededelen dat onze medebestuurder Wim Brik  wegens 

gezondheidsredenen heeft moeten besluiten zich toch niet herkiesbaar te 
stellen. Daar Wim op de ALV niet aanwezig was zullen we in de komende 

bestuursvergadering afscheid van hem nemen. De bestuursfunctie v an 
Wim zal niet worden opgevuld.  

 
Onze secretaris Walter van Gennip  had zich voor deze vergadering 

herkiesbaar gesteld en werd door de vergadering herkozen voor een 
nieuwe periode.  

 
Nieuw in het bestuur is Frans van Berckel . Frans h eeft  zich beschikbaar 

gesteld om het bestuur te komen versterken als media specialist. Frans 

werd door de vergadering als media specialist in het bestuur gekozen.  
Een impressie -verslag van de vergadering zal door Harry Pater worden 

opgesteld en is in deze uitgave van de VHU te l ezen.  
 

mailto:vhu@vhn.nl
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ós Middags werd een lezing gegeven door Ferry Ouwendijk  van Media  

Choice.  Het was een uitgebreide interessante lezing waarin Ferry ons 
meenam in de wereld van de omroepen. Hij kent als geen ander alle ins 

en outs in deze omroepwereld.  

 
Hij wist de a anwezigen gedurende de gehele lezing te boeien hetgeen zich 

uitte in de vele vragen welke door de leden aan hem werden gesteld.  
Al met al was het een interessante middag.  

 
Van de mogelijkheid om elkaar te informeren over het reilen en zeilen van 

de aanwezi ge omroepen werd goed gebruikgemaakt en het bleek dat dit 
agendapunt toch in een behoefte voorziet. De leden zouden volgend jaar 

graag zien dat aan deze uitwisseling meer tijd wordt besteed.  
Jan Boedeltje ,  

voorzitter VHN , 15 mei 2015 .  
 

 
 

Afscheid van Wal ter Catz  

Na bijna 25 jaar als vrijwilliger actief te zijn geweest voor de Purmerender 

Radio Omroep / Waterlandradio heeft Walter Catz afscheid genomen 

tijdens de ledenvergadering in maart. Rita Rozenberg meldt: ñHet was 

voor Walter zijn laatste ledenvergad ering. Voor het aansnijden van de 

feesttaart had hij ons meegedeeld dat hij na bijna een kwart eeuw met 

radiopensioen gaat.ò 

Hieronder een krantenbericht uit het óGezinsbladô van 11 maart 2015. 
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De redactie dankt Walter Catz hartelijk voor de plezierige s amenwerking 

en al zijn, vaak uitgebreide, bijdragen aan Van Huis Uit. We wensen hem 
nog vele jaren alle goeds in goede gezondheid toe!  

 

 
 

 

Huisomroepen Informatie Platform  
 

Verslag VHN HIP Bijeenkomst       
Gastomroep: Radio De Honte  

Terneuzen; 21 -03 -2015  
      

Beknopt overzicht van de bespreking:  
Aanwezig: Radio De Honte (gastheer); ETV; IRON RTV; Radio Delta  

Radio Mozaïek; ORVA en de ROZO hebben zich afgemeld.  
Radio Nomen Nescio (ZL 102) is wel uitgenodigd, maar niets vernomen.  

 

Radio De Honte (gastheer)  
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Radio omroep in het Ziekenhuis en twee woonzorgcentra. Willen in de 

toekomst meer woonzorgcentra aansluiten. De aansluiting is via internet 
(Barix systeem, onder de kabelkrant).  

De focus komt te liggen op het internet, omdat ze zien dat er steeds meer 

pati ënten binnen komen met IPad en/of smartphone.  
 

Algemeen  
Omroep Zeeland heeft een reportage gemaakt over de (huis)omroepen. 

De toon was negatief. Moeten we daar wat mee als VHN? Kort besproken 
en besloten dat we niets doen. Omroepen moet zich zelf profilere n en 

laten zien dat ze meerwaarde hebben voor de zorginstellingen ( verkoop je 
zelf).  

ETV : Heeft een gift gekregen van een sponsor. Hierdoor is de 
mogelijkheid ontstaan om uitzendingen in HD kwaliteit te gaan verzorgen.  

 
Internet uitzendingen :  

Radio Mozaïe k kon niet aanwezig kon zijn, maar heeft laten weten dat ze 
geen reactie hebben gehad van de ROZO n.a.v. de eerste opzet van het 

handboek. Dít is besproken met Noud (ROZO) en inmiddels opgelost.  

ROZO heeft deze wel gemaakt, maar is niet naar iedereen verzo nden. Dit 
zal alsnog gedaan worden.  

 
Sociale Media :  

IRON RTV, heeft nog geen tijd gehad om een beknopte handleiding te 
maken voor Facebook. Deze komt ZSM. Monique heeft inmiddels e.e.a. 

doorgezonden.  
 

Digitaal inkoppelen .  
Op de ALV zal Ferry Ouwendijk (Me dia -Choice) een presentatie houden 

over dit onderwerp.  
 

Omroep activiteiten :  
Bestand nogmaals doorsturen (Aktie Ewald)  

 

VHN app  
Omdat de doelgroep niet alleen meer in de woonzorgcentra woont, maar 

ook in de regio, moet er een middel worden gevonden om deze  mensen te 
bereiken.  

Veel mensen werken inmiddels met een smartphone; tablet en computer.  
In een tehuis zal het minder zijn dan erbuiten.  

Is het mogelijk om een basis VHN app te ontwikkelen, waar dan de 
verschillende omroepen onder komen te hangen(VHN ->Re gio ->Omroep).  

Dit is verder besproken. Afgesproken dat we een Brainstorm sessie 
houden in Breda.  

De resultaten van deze sessie zijn gepresenteerd op de ALV en gedeeld in 
de HIP groep.  
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Programmaôs delen:  

Radio uitzendingen kunnen in principe via de Nation ale Discotheek. De up-  
en download snelheid is voldoende.  

Het vindbaar maken moet wel makkelijker. Deze vraag staat uit bij de 

beheerders van de discotheek  (speciale directory?) . 
TV uitzendingen zijn nog niet mogelijk via de Nationale Discotheek. 

Bestanden  zijn te groot.  
Een oplossing kan zijn, om op de website van de VHN een melding te 

maken welke nieuwe programmaôs beschikbaar zijn om te delen. Zodat de 
belangstellende contact op kan nemen met de omroep of dat er op de 

website een link komt naar dat progr amma. Bij het laatste moet dit in een 
gesloten gedeelte van de website.  

 
Afstand . 

Afstand tussen de omroep en de vergaderlocatie is een probleem. Tot nu 
toe wisselen we af en zijn de afstanden te overzien. Hoe doen we dat als 

we richting het noorden gaan? Reistijd is voor de mensen een probleem.  
Een oplossing is dat we regionale bijeenkomsten houden en dat delen met 

de groep. Iedereen kan dan bepalen of ze aanwezig kunnen/willen zijn. De 

informatie zal worden gedeeld.  
Op de ALV is dit ook besproken en zal door Ewald verder worden 

uitgewerkt.  
 

Volgende b ijeenkomst :  
De volgende HIP bijeenkomst: zaterdag 11 juli 2015 !!  

Voor deze bijeenkomst genieten we de gastvrijheid van BOX TV  
De locatie van de studio Omroepvereniging Box Tv is in gebouw De 

Meidoorn op het landgoed Ursula te Nieuwveen , adres: Muggenlaan 10 , 
2441 CL Nieuwveen.  

Daar zijn jullie van harte welkom vanaf 11.00 uur.  
 

Graag het aantal deelnemers van tevoren afstemmen.  Dus doorgeven of 
je wel (en met hoeveel personen) of niet komt.  

 

Groeten , Ewald van Warmerdam , Coördinator VHN HIP  
ewald.vanwarmerdam@vhn.nl   

 

 

 

Verslag ALV18  
 
Terwijl in Zwolle ons koningspaar de landelijke vrijwilligersmanifestatie 

bezoekt zijn in Bennekom bijna vijftig huisomroepers vertegenwoordigd op 

de jaarlijkse Algemene Ledenvergadering in Zalencentrum De Brink.  

mailto:ewald.vanwarmerdam@vhn.nl
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Voorzitter Jan Boedeltje vertelt in zijn openingswoord dat het aantal 

lidomroepen alweer gedaald is in het afgelopen jaar, een tendens die 

helaas al een aantal jaren best aat. Op dit moment zijn er 78 

huisomroepen lid van de VHN. De vergadering staat een ogenblik stil bij 

het overlijden, op 7 september 2014, van Anton Doruiter , de voorzitter 

van huisomroep De Horizon. In 2014 zijn drie huisomroepers koninklijk 

onderscheiden . 

 
Het dagelijks bestuur: Ton van der Laak, Jan Boedeltje en Walter van Gennip  

Zoals bekend zijn er vandaag bestuursverkiezingen, maar daar is een 

belangrijke wijziging gekomen: Wim Brik , die zich herkiesbaar had 

gesteld voor een nieuwe periode van vier j aar, heeft zich om 

gezondheidsredenen teruggetrokken. Ook vandaag is hij daarom niet 

aanwezig en dus kunnen we geen persoonlijk afscheid van hem nemen. 

Het bestuur heeft besloten om deze vacature niet op te vullen, mede ook 

omdat later vandaag gestemd word t om Frans van Berckel  als nieuw 

bestuurslid tot het bestuur toe te laten, waardoor het aantal bestuurs -

leden gelijk blijft, namelijk zes.  

Vandaag zijn 48 personen aanwezig, die 23 lidomroepen vertegenwoor -

digen, inclusief één machtiging. De notulen van d e vorige ALV worden 

onder dankzegging aan de secretaris goedgekeurd. Bij de ingekomen 

stukken is een bericht van Raymond van Oosterbos, die meldt dat hij en 

enkele anderen bezig zijn met een soort doorstart van hun omroep Oei -

Oei (zie verderop in deze Van Huis Uit). Arnold Scheele van Radio Delta is 

op 24 april, dus de dag voor deze ALV, koninklijk onderscheiden als lid in 

de orde van Oranje Nassau. Hij wordt hiermee van harte gefeliciteerd en 

krijgt daarna een applaus van de aanwezigen.  

Omdat er nogal wat mutaties in het ledenbestand zijn en het iedere keer 

weer blijkt dat niet iedereen wijzigingen in omroepbesturen aan de 

secretaris doorgeeft, gaat deze op korte termijn alle lidomroepen 
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aanschrijven om de bij de VHN bekende gegevens te controleren en waar 

nodig te wijzigen. Dit is gewoon nodig om een verantwoorde 

verenigingsadministratie te hebben.  

 

Penningmeester Ton van der Laak waarschuwt de aanwezigen om er goed 

van bewust te zijn dat alles wat men als omroep doet, wel volgens de 

omroepstatuten moet wo rden gedaan, omdat je anders de kans loopt om 

als privépersoon aansprakelijk gesteld te worden.  

 

Vanuit de vergadering komt de vraag of de VHN een collectieve 

aansprakelijkheidsverzekering kan aanbieden, in plaats van dat iedere 

omroep dit apart moet doe n, zoals nu het geval is. Ton zegt toe hier op 

korte termijn onderzoek naar te zullen doen. Dit wordt positief ontvangen.  

De jaarverslagen van het secretariaat, verzekeringen, Van Huis Uit, HIP 

en Nationale discotheek worden zonder wijzigingen goedgekeurd door de 

vergadering.  

De pegels  

De penningmeester (puutholder in het Gronings, zo vertelt de voorzitter) 

licht zoals gebruikelijk de financiële stand van zaken toe. Ook traditioneel 
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wordt gevraagd door iemand die nog niet eerder op de ALV was, hoe het 

nu zi t met de Stichting Financieel Beheer. Ton van der Laak  geeft hier 

een korte toelichting op. In tegenstelling tot ALVôs in het verleden (met 

andere puutholders) zijn er vandaag géén vragen en opmerkingen over de 

financiën. De kascontrolecommissie laat dan ook, bij monde  van Sake 

Roodbergen, weten dat zij tevreden zijn over het financiële beleid van de 

penningmeester en het bestuur. Ook de begroting voor 2015 levert geen 

problemen en vragen op.  

 

De kascontrolecommissie moet ook veranderen, omdat het voor Sake 

Roodbergen  het laatste jaar is en Raymond van Oosterbos door het 

stoppen van zijn omroep (Oei -Oei) ook is gestopt. Dat betekent dat alleen 

Gerry Oomen overblijft. Gelukkig melden zich twee opvolgers aan: Bas 

Stuy en Derk Jan Roos (reservelid). Als laatste punt van h et financiële 

onderdeel van de vergadering wordt voorgesteld en besloten dat de 

contributie voor 2016 op ú 25,--  per jaar blijft.  

Website, Nationale Discotheek en HIP  

Jan Boedeltje zegt blij te zijn dat de VHN website beter dan ooit tevoren 

draait, met nam e dankzij het werk dat Frans van Berckel en Harry Pater 

hebben uitgevoerd. Ook zegt de voorzitter heel tevreden te zijn over de 

Van Huis Uit.   

De Nationale Discotheek groeit dagelijks in omvang, er komt steeds meer 

muziek bij. Henk van der Veen  zegt namens de Nationale Discotheek blij 

te zijn met de aanvullingen, maar verzoekt om géén wav -bestanden te 

uploaden (want die bestanden zijn te groot), alleen mp3 dus. Graag 

doorgeven als je muziek hebt gezocht en niet gevonden of als er muziek is 

die je juist niet wilt hebben. óWe gaan erover nadenken om een extra filter 

(categorie) in te bouwen.ô  
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Het is nu al mogelijk om te luisteren voordat je gaat downloaden, zo 

antwoordt Henk  op een vraag hierover. Helaas werkt het onder Windows 8 

nog niet, tot en met Windows 7 w erkt het prima. Als je wensen hebt voor 

wat betreft de Nationale Discotheek, geef die dan door aan de commissie.  

Ewald van Warmerdam  vertelt dat er in 2014 drie bijeenkomsten in het 

kader van het HIP zijn geweest en inmiddels een dit jaar. Er doen tot nu 

toe zes omroepen mee en er komen frisse ideeën en leuke initiatieven 

naar voren. Als voorbeelden noemt hij filesharing van bijvoorbeeld thema -

uitzendingen, een handboek hoe uit te zenden op internet, het 

ontwikkelen van een app(licatie) om mensen die niet i n een tehuis wonen 

toch te kunnen bereiken.  

 

De eerstvolgende HIP bijeenkomst zal bij BoxTV in Alphen aan den Rijn 

worden georganiseerd. Bas Stuy van OZONOP vraagt waarom alle 

bijeenkomsten in het zuiden van het land zijn gehouden en waarom er 

nog geen een  boven de grote rivieren is geweest. Ewald antwoordt dat het 

niet mogelijk is om de bijeenkomsten doordeweeks en ôs avonds te 

organiseren en dus zijn we aan de zaterdagen gebonden. Jan Boedeltje 
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reageert door te zeggen dat er tot nu toe weinig aanmeldingen  zijn 

geweest vanuit óhet noordenô. We gaan dit snel proberen te inventariseren 

en een noordelijke bijeenkomst te organiseren. Remco Hoogwerf van 

Waterlandradio zegt dat het vast wel in Purmerend geregeld kan worden.  

 

Hierna geeft Ton Vermeulen  (Elisabeth T V) namens het HIP een 

powerpoint presentatie over de bevindingen en ideeën die in de vier tot nu 

toe gehouden HIP bijeenkomsten naar voren zijn gekomen (voor deze 

uitgebreide presentatie: zie elders in deze Van Huis Uit èn op de website 

http://www.vhn.nl/w p-content/uploads/2015/05/De -Huisomroep -het -

Huis -Uit_(Ton).pdf) . Voorzitter geeft hierna aan dat dit allemaal eerst in 

het bestuur besproken zal worden en dat we goed moeten nadenken wat 

de eventuele consequenties kunnen/zullen zijn met betrekking tot de 

huidig geldende overeenkomsten met Buma/Stemra, Videma, etc. èn met 

de wet op de privacy. Hierna wordt nog uitvoerig gediscussieerd over de 

inhoud van de presentatie.  

 

Rita Rozenberg  van Waterlandradio stelt voor goed te inventariseren wat 

de verschillende o mroepen nu al (wellicht zelfs al heel lang) doen, om te 

voorkomen dat iedereen opnieuw het wiel gaat uitvinden. Zij stelt ook 

http://www.vhn.nl/wp-content/uploads/2015/05/De-Huisomroep-het-Huis-Uit_(Ton).pdf)
http://www.vhn.nl/wp-content/uploads/2015/05/De-Huisomroep-het-Huis-Uit_(Ton).pdf)
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voor om de omroepen die niet reageren persoonlijk te benaderen met in 

elk geval de vraag ówaarom komen jullie niet?ô. En waarom niet per 

provincie een HIP bijeenkomst organiseren, dan zijn de reistijden korter 

en is de kans op een goed onderling contact een stuk groter. Remco 

Hoogwerf zegt dat Waterlandradio al meerdere zaken die net genoemd 

zijn al lang doet. Bas Stuy  merkt op dat e r steeds meer tehuizen sluiten 

en dat we ons dus vooral moeten gaan richten op het bereiken van de 

mensen uit onze doelgroepen thuis. Zo heeft zijn omroep OZONOP 

inmiddels in acht ówoongroepenô webradioôs geplaatst om zodoende de 

daar wonende bewoners te k unnen bereiken.  

 

 

Wijziging Huishoudelijk Reglement  

Voorzitter Jan Boedeltje legt nog even kort uit waarom het bestuur de 

voorgestelde wijziging in het Huishoudelijk Reglement heeft genomen. Dit 

is om te voorkomen dat bestuursleden van de VHN ook een 

bestuur sfunctie vervullen bij een lokale omroep. Het bestuur heeft dan 

ook besloten dat de zittende bestuursleden openheid geven over hun 

nevenfuncties:  

Jan Boedeltje , voorzitter VHN: voorzitter Stichting Financieel Beheer 

Huisomroepen Nederland, voorzitter Omro ep Viviana Oosterlengte te 

Winschoten, adviseur Jaarmarkt Oude Pekela.  

Walter van Gennip , secretaris VHN: Stichting Financieel Beheer 

Huisomroepen Nederland.  

Ton van der Laak , penningmeester VHN: Zelfstandig gevestigd 

registeraccountant en belastingadviseu r, bestuurslid Stichting Financieel 

Beheer Huisomroepen Nederland, voorzitter Kennemer Postzegel Club 

Beverwijk, voorzitter KNBF Regio Noord -Holland Noord en lid commissies, 

bestuurslid en commissiefuncties bij Lions Nederland/Beverwijk.  

Henk van der Veen ,  bestuurslid portefeuille Nationale Discotheek VHN: 
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voorzitter RANO Utrecht, eigenaar VembeA (Veen Mediabedrijf en 

Adviesbureau), instructeur Lockheed C -130 Hercules bij CAE te Brussel.  

Ewald van Warmerdam , bestuurslid portefeuille HIP VHN: 

programmamaker bij IRON TV, lid Programmaraad bij IRON TV, 

webmaster GroenLinks Heusden.  

Hoewel nog niet verkozen, ook alvast de nevenfunctie van Frans van 

Berckel , bestuurslid portefeuille Media en Automatisering VHN: technisch 

leider RANO Utrecht.  

De uitslag van de ste mming: met algemene stemmen akkoord, dus geen 

tegenstemmen.  

 
Herkozen: secretaris Walter van Gennip  

Bestuursverkiezingen  

Zoals eerder gemeld heeft Wim Brik, die herkiesbaar was, zich 

teruggetrokken. Ook herkiesbaar is secretaris Walter van Gennip. En als 

nieuw bestuurslid Media en Automatiserin g wordt Frans van Berckel 

voorgesteld. Zoals gebruikelijk wordt over personen schriftelijk gestemd.  

 
Het óstembureau ô Evelien en Sander  



 
14 

 

Het stembureau wordt gevormd door Sander de Zeeuw en Evelien van der 

Molen.  

De uitslagen:  

Walter van Gennip: 21 stemmen voor, 1 blanco.  

Frans van Berckel: 21 stemmen voor, 1 tegen.  

Beide heren worden voor een periode van vier jaar herkozen resp. 

gekozen.  

 

Nieuw in het bestuur: Frans van Berckel  (rechts)  

 

Uit het land  

Het agendapunt óInformatie-uitwisseling ledenô levert vandaag nogal wat 

stof tot discussiëren en napraten op. Henny Greevink  van OZO midden 

Overijssel  uit Nijverdal vertelt dat ze niet meer in het ziekenhuis 

uitzenden, wel nog in 25 tehuizen, waarvan er binnenkort twee dicht 

gaan. De omroep maakt het programma Zorg In De Regio.  
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Namens het GHF  laat Sander de Zee uw  weten dat deze provinciale 

organisatie waarschijnlijk in mei gaat stoppen, omdat er in Friesland 

blijkbaar geen interesse meer voor is.   

 

Ziekenomroep Schiedam  bestaat ruim 50 jaar en zit nu met de studio in 

een portacabiné RAZO Delft  ondervindt door de f usie van het ziekenhuis 

nogal wat problemen, ze zijn opzoek naar een nieuwe locatie, momenteel 

is het bijvoorbeeld niet mogelijk om verzoekjes op te halen. Sinds vier 

jaar zijn ze bezig als zorgomroep en maken wekelijks interviews en 

reportages over zorgin stellingen, waar gelukkig belangstelling voor is.  

Curamare  (v/h ROGOZ) is sinds kort bescheiden actief op Goeree -

Overflakkee. Voorzitter zegt dat als er hulp nodig is, dan gewoon contact 

opnemen met het VHN bestuur.  Box TV  uit Alphen aan den Rijn heeft een 

klein team vrijwilligers. Naast tv -programmaôs maakt de omroep ook 

wekelijks een radioprogramma. Elisabeth TV  maakt al 35 jaar tv -

programmaôs voor ouderen in Breda, verspreid over vijf locaties voor zoôn 

200 bewoners, op een eigen YouTube kanaal. Gerry Oomen van ROZO 

Radio  vertelt dat de om roep een doorstart heeft gemaakt. ROZO maakt 

programmaôs voor de bewoners van vier tehuizen, vaak ook op locatie. Er 

worden gesprekken gevoerd met thuiszorgorganisaties, die enthousiast 

zijn. ROZO Radio krijgt een beetje subsidie van de gemeente en moet zi ch 

zelf verder financieel redden. Ziekenomroep Tiel  gaat binnenkort van 

naam veranderen, het wordt dan Zorgomroep Rivierenland. Men wil graag 

samenwerken met andere instellingen en is enthousiast over het HIP. De 

HEOS  (Hengelose Omroep Stichting) is volgen s Wilfried te Pas ook het 

ziekenhuis uitgezet.  

Rondvraag   

Meinoud Coehoorn van RAZO Delft vraagt of een omroep nog lid van de 

VHN kan blijven als de zorginstelling gesloten is. Jan Boedeltje antwoordt 

dat dit in principe niet kan, mede vanwege de overeenk omsten met 
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Buma/Stemra, etc. Je bent immers alleen huisomroep als je in een óhuisô 

uitzendt. Bas Stuy vraagt hierna: ®®n tehuis, zes webradioôsé dan wel? 

Antwoord: ja, dan wel. Sake Roodbergen van TZBO vraagt: en uitzenden 

in een woonzorgcomplex, geen inst elling dus, hoe zit dat? Sander de 

Zeeuw reageert hierop: het gaat erom dat de omroep zich richt op een 

bepaalde doelgroep. Eerste prioriteit: programmaôs voor een óhuisô, daarna 

op internet.  

Remco Hoogwerf vraagt zich af: vandaag zijn 22 omroepen aanwezig  van 

de 76, waar is de rest? En wat gaat de VHN hiermee doen? Hij ziet ook 

maar weinig jeugd op deze ALV, bij onze omroep is een derde van de 

medewerkers onder de dertig. Hij vindt zelf met name het tweede deel 

van de vergadering het interessantst, de ocht end niet zo. Voorzitter Jan 

Boedeltje vertelt dat het simpelweg verplicht is om in een algemene 

ledenvergadering of jaarvergadering van een vereniging al deze zaken te 

bespreken. Het eerste deel van de vergadering duurde vandaag, inclusief 

koffiepauze, sle chts één uur, dus dat valt toch wel mee? En kom vooral 

met ideeën om meer (jongere) huisomroepers naar de ALV te laten 

komen.  

 

 

 

En dan eindelijk: de lunch, die zoals gebruikelijk bestaat uit soep en 

verschillend belegde broodjes. Ook altijd een mooie geleg enheid om van 

gedachten te wisselen met collega -huisomroepers, wat op verschillende 

plekken in en buiten het zalencentrum gebeurt.  

Turbo Ferry   

En toen was het tijd voor de aangekondigde presentatie van Ferry 

Ouwendijk  van Media Choice. Hij vertelt in 196 9 geboren te zijn en als 

tiener bij de lokale omroep begonnen. Hij is nu nog steeds verbonden aan 
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de WOS (Westlandse Omroep Stichting) als vrijwilliger/adviseur en heeft 

zijn eigen bedrijf Media Choice.  

 

Al vanaf het begin is duidelijk dat Ferry ervaring he eft als discjockey en 

vaak voor de microfoon spreekt. Dat blijkt de hele middag uit het feit dat 

hij op hoog volume door de microfoon te horen is, terwijl ALLE 

huisomroepers die op hem via de microfoon reageren, dat op normale 

toon en volume doen. Wat onde rgetekende ook opvalt (en naderhand 

blijken er meer mensen te zijn met dezelfde mening) is dat hij het vooral 

heeft over lokale omroep, niet huisomroep. Het lijkt erop, ook al beweert 

hij het tegendeel, dat hij niet veel affiniteit heeft of verstand heeft van het 

fenomeen huisomroep, terwijl hij immers spreekt voor een goedgevulde 

en geïnteresseerde zaal huisomroepers.  

 

Ferry spreekt en óacteertô als iemand die we tegenwoordig ADHD-er 

noemen. Hij gaat in hoog tempo door zijn presentatie heen en raakt nu en 

dan de draad een beetje kwijt, vooral als hij onderbroken is door een of 

meer huisomroepers die reageren op zijn opmerkingen. Na ongeveer een 

uur last de voorzitter een (zeer welkome) koffie -  en theepauze in. Er is 

zóveel de revue gepasseerd dat het gewoonw eg niet te doen is om het 


